
ZAPISNIK 
 

11. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Lesce, 
ki je bila  v četrtek, 23. 5. 2024, ob 19. uri, 

v sejni sobi Krajevne skupnosti 
 
Prisotni: Špela Globočnik, Branko Rupar, Jože Mlinarič, Matej Burgar, Branko Nerat, 
Andrej Jalen, Miha Gluščič in Mojca Bešter in Matjaž Planinšek 
 
Opravičeno odsotni: Zlatica Demšar in Franci Kapus 
Drugi prisotni: Boštjan Brelih, tajnik KS Lesce 
 
Predsednica Sveta KS Lesce je pozdravila prisotne in ugotovila, da je Svet KS Lesce 
sklepčen, zato lahko nadaljuje z delom in dala na glasovanje predlagani dnevni red: 
 
 
Dnevni red: 
 

1. Ugotavljanje sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 11. redne seje 

2. Potrditev zapisnika 10. redne seje  

3. Finančno poročilo 

4. Investicije Center 

5. Fotovoltaika 

6. Krajevni praznik 

7. Razno 

a)  Osnutek odloka o določitvi števila članov svetov krajevnih 

skupnosti in volilnih enot za volitve v svete krajevnih skupnosti v 

občini Radovljica  

b) Poročilo iz seje sosveta za varnost občanov 

c)   Zid pri cerkvi na Studenčicah 

d) Prešernova hiša 

 

Predsednica je opozorila, da se seja snema, pripomb udeleženih ni bilo. Prisotne je 
pozvala, da se držijo dnevnega reda in ne govorijo en čez drugega.  

  

1. Ugotavljanje sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 11. redne seje 
Prisotnih je bilo devet od enajstih članov Sveta KS Lesce. Predsednica doda še točko 
7c – Zid pri cerkvi na Studenčicah in 7d – Prešernova hiša 
Na predlagan dnevni red ni bilo pripomb. 

 
SKLEP: Dnevni red je bil sprejet soglasno.  
 
 

2. Potrditev zapisnika 10. redne seje  

Pripomb na zapisnik ni bilo.  
 

SKLEP: Zapisnik 10. rene seje Sveta KS pa je bil soglasno potrjen. 
 



3. Finančno poročilo 

Predsednica Sveta KS Lesce Špela Globočnik, poda finančno poročilo za obdobje  

od 1. 3. 2024 do 23. 5. 2024. Večina prihodkov v tem obdobju je odpadlo na plačane 

grobnine za leto 2024. Pripomb na poročilo ni bilo 

   

 

SKLEP: Člani sveta KS Lesce so potrdili finančno poročilo za obdobje od 1. 
3. 2024 do 23. 5 .2024.  

 

 

4. Investicije Center 

1. Tekom zadnjih mesecev je bilo ugotovljeno, da je streha na Družbenem Centru v 
precej slabem stanju, predvsem nad restavracijo. V zelo slabem stanju so tudi 
strešna okna v restavraciji.  
Poročilo poda Branko Nerat. Narejen je bil pregled strešnih oken in strehe. V zvezi 
s tem sta Brane Rupar in Brane Nerat pridobila strokovna mnenja in ponudbe za 
popravilo oziroma zamenjavo. Pri oknih je največji problem pri montaži strešnih 
oken je naklon strehe, zato je pri menjavi potrebno uporabiti prave materiale in jih 
pravilno umestiti v streho, da ne bodo kmalu spet potrebne menjave. Ena ponudba 
je vključevala okna na solarni sistem, ki ne potrebuje električne napeljave. Za 
obstoječa okna že obstaja pretvornik za 24 V, a se ne ve, kje poteka ta napeljava. 
Glede električne napeljave bo potrebno pregledati, kje poteka in po potrebi predelati 
napeljavo. Ponudbe električne napeljave in pleskarskih del ne upoštevajo.   

 
Streho je pregledal krovec in povedal, da je streha okoli nape čisto uničena, obrobe 
okoli zračnikov so vse za zamenjati, tudi žlote so slabe, tabla, ki je na strehi je za 
zamenjati ter predlagal, da bi okoli nape naredil vse na novo iz pohodne pločevine. 
Ostalo je v redu.  
V razpravi je bilo izpostavljeno, da morajo obrobe zračnikov biti narejene s filcem. 
K ponudbi se doda še zamenjava žleba na strehi (nad kuhinjo na strani parkirišča). 
V kolikor bi bilo mogoče, bi se okna in streha renovirala skupaj. 

 
SKLEP: Člani sveta KS Lesce so potrdili najugodnejšo ponudbo za menjavo 
strešnih oken, Albreht Aleša s.p. ter ponudbo Krovstvo – kleparstvo, Dejan 
Starman s.p. za menjavo strehe. 

 

2. Za postavitev oziroma ureditev električne omarice za fotovoltaiko je dogovore 
prevzel Brane Rupar. V fazi, ko se ureja napeljava smo se z Občino Radovljica 
dogovorili tudi, da se naredi ločena omarica na NK Lesce. O poteku del je poročal  
Brane Rupar. Električar, ki je prišel, je bil skeptičen o zvezavi elektrike v omarici, ali 
je vse pravilno zvezano. S pomočjo knjižnice in NK Lesce so preverili in ugotovili, 
da je vse v redu. Števec za knjižnico se ukine in se združi s števcem KS Lesce. 
Položeni sta dve cevi, ena je za nogometaše, druga je že pripravljena. Vzidati je 
potrebno še omarico, nato pa števec, ki se prenese je potrebno uskladiti s Sodjem, 
da bo ukinjen števec za knjižnico. Ko bo z nogometaši oziroma Občino procedura 
speljana do konca, se bo uredilo še to.   
Z Občino Radovljica se je potrebno dogovoriti tudi o ločitvi ogrevanja in vode za NK 
Lesce.  



3.  V razpravi o delih na Družbenem centru je Branko Rupar izpostavil še obrezovanje 
dreves. Bukev nad knjižnico dela škodo na strehi. Že v lanskem letu smo pridobili 
ponudbo Jana Bizjaka, a se zanjo nismo odločili. Pogodbeni vzdrževalec je pridobil 
ponudbo za obrezovanje.  
 

SKLEP: V letošnjem letu se in bukev in hrast obrežeta, s strani v naslednjem 
letu pa se ponovno posvetujemo z Janom Bizjakom.  

 
 

4. Podjetje H2O Stop je opravilo drugi del deratizacije v Družbenem Centru in okoli 
njega. O izvedbi je poročal Brane Rupar. Podjetje hodi na 3 mesece. Vabe so 
zamenjali. Cena vsakokratnega obiska je precej visoka. V razpravi Miha Gluščič 
pove, da ima za restavracijo tudi vzpostavljen sistem deratizacije.  

 

SKLEP: S podjetjem H2O se prekine sodelovanje, nova pogodba pa se 
sklene z novim ponudnikom. 

 

 

5. Fotovoltaika 

Franci Kapus ni bil prisoten na seji, zato poročilo poda Branko Rupar. 

Glede same izgradnje fotovoltaike je ponudnik poslal cenejšo ponudbo, kjer je 
upoštevani močnejši moduli in s tem močnejša moč.  
V razpravi je predsednica podala tudi predlog, da bi se ob postavitvi fotovoltaike KS 
Lesce registrirala kot proizvajalec električne energije.  

 
SKLEP: Nadaljuje se z aktivnostmi za pridobitev vseh še potrebnih dovoljenj 
in izgradnjo.  
 
 

6. Krajevni praznik 

V letošnjem letu je 14. julij nedelja. Predsednica prelaga, da bi v petek, 12. 7. 2024 
imeli animacijo za otroke, kjer bi nastopila skupina Čupakabra, v soboto, 13. 7. 2024 
osrednjo proslavo in v nedeljo, 14. 7. 2024 Leški kolesarski krog. Kot vsako leto se 
bo pozvalo vsa društva k sodelovanju. Društvom, ki bodo sodelovala v sklopu 
praznika, bo Krajevna skupnost pokrila nekaj stroškov.  
V razpravi je Branko Rupar izpostavil, da bi se bilo potrebno pogovoriti s 
predstavniki Turističnega društva Lesce o udejstvovanju v kraju in sodelovanju na 
prazniku.  
 
Odprla se je tudi razprava o prejemnikih plaket. Matjaž Planinšek predlaga dr. 
Matejo Lopuh, a je plaketo že dobila leta 2018, Mojca Bešter predlaga Evo Pogačar, 
Špela Globočnik predlaga Stojana Rezarja, Matej Burgar je predlagal Darjo Mulej. 
Jože Mlinarič predlaga Nado Tošič.    
 

SKLEP: Člani sveta za prejemnike plaket potrdijo Evo Pogačar, Nado Tošič 
in Darjo Mulej. 

 

 

 



7. Razno 

a) Osnutek odloka o določitvi števila članov svetov krajevnih skupnosti in 

volilnih enot za volitve v svete krajevnih skupnosti v občini Radovljica  

Predsednica je poročala o sejo Odbora Krajevnih skupnosti. Občina Radovljica 

je v obravnavo dala Osnutek  odloka o določitvi števila članov svetov krajevnih 

skupnosti in volilnih enot za volitve v svete krajevnih skupnosti v občini 

Radovljica. V pripravi odloka je občina upoštevala sprejet sklep Sveta KS 

Lesce, da se število članov sveta za volitve v svet KS ne zmanjša. 

V nadaljevanju je Matjaž Planinšek poročal še o sejo Občinskega sveta o tej 

točki.  

b) Poročilo iz seje sosveta za varnost občanov 

Predsednica je poročala o sejo sosveta za varnost občanov Občine Radovljica.  

V sredo, 8. 5. 2024 je na Občini Radovljica potekala seja Sosveta za varnost 

občanov.  

Ob navzočnosti predstavnika Policijske postaje Radovljica in predstavnika 

Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Radovljica, Škofja Loka, 

Medvode in Naklo je predsednica med drugim izpostavila problematiko 

radarske kontrole na Železniški cesti, ki je razširjena in urejena s pločnikom, 

omejitev pa je še vedno 30 km/h. Ob tem Špela Globočnik doda, da bi se 

omejitev 30 lahko vzpostavila tudi na ožini na Alpski cesti in pri šoli.  

Na seji sosveta za varnost občanov OR je Špela Globočnik izpostavila tudi 

Znakovno označitev ulice Plana, ki je edina ulica v Lescah, kjer je, po pojasnilu 

župana, na željo krajana, postavljen znak za dovoljen lokalni promet. 

Ravno tako je Špela Globočnik izpostavila režim parkiranja okoli Družbenega 

Centra Lesce ob nogometnih tekmah. O tem vprašanju je župan zatrdil, da bodo 

zadevo preučili in vzpostavili režim parkiranja. Izpostavila je tudi zaporo 

semaforiziranega križišča na cesti Lesce – Bled ob prometnih konicah.  

 

V razpravi je bilo tudi vprašanje o "Cesti za Verigo". Po besedah župana in 

načelnice UE je težava še vedno v kadrih UE Radovljica. Špela Globočnik 

izpostavi, da se problematika vleče že 14 let in je to nerazumen rok.  

 

c) Zid pri cerkvi na Studenčicah 

Mojca Bešter poved, da je zid pri cerkvi na Studenčicah v slabem stanju, na 

enem mestu se je celo podrl. Tudi streha je že dotrajana. Vaščani so imeli 

sestanek z župnikom, ki jim je obljubil, da bo poskušal pridobiti sredstva za 

obnovo strehe.  

Po njenih besedah je KS Lesce je po navadi vedno nekaj prispevala k obnovi, 

čeprav je fara Brezniška. Mojca Bešter prosi za kakšen prispevek KS Lesce, 

nekaj pa bodo zbrali tudi vaščani  

 

SKLEP: Do naslednje seje se na Občini pridobi informacija, kdo je 

upravljalec cerkve in pridobi navodila, kako ravnati v primeru, da je 

upravljalcev župnija Breznica. 

 



Razprava se je nadaljevala tudi glede strehe obzidja na leškem pokopališču, 

na prehodu starega v novo pokopališče. Evropa je sprejela, da se bo od 

naslednjega leta lahko uporablja le macesnova kritina in ne več smrekova, kar 

pa predstavlja dvojno ceno, V primeru soglasja zavoda za kulturno dediščino 

pa se lahko uporabijo betonske plošče.   

 

SKLEP: Pregleda se investicijski načrt, nato pa se odloči, da se  

  

V zvezi s pokopališčem predsednica še pove, da se je oglasil gospod Vidmar, 

ki ima grobnico v kotu pri vežicah, da je zid uničen. Pridobil je predračun, a ga 

ni posredoval. Andrej Jalen pove, da je v zidu veliko vlage, ki vpliva na 

spomenik in njegove freske.  

 

 

d) Prešernova hiša 

Branko Rupar je govoril z Janezom Grilcem, ki se je zanimal za novo 

Prešernovo hišo. 

Jože Mlinarič ob tem doda, da stare Prešernove hiše, ki jo je kot predsednik KS 

Lesce v takratnem mandatu prejel v dar od G. Prešerna ne prodajajmo. Janezu 

Grilc predlaga, ker mu star hiša, ob nakupu nove, lahko škoduje, da mu damo 

dovoljenje, da jo podre. Mu je ne prodamo, ostane naša.  

Predsednica doda, da je za hišo je veljaven OPPN za arkade za pešce. Jože 

Mlinarič je absolutno proti prodaji, je pa za  to, da se podre in prostor tržno 

uredi. Lahko se uredi parkirišče za potrebe Leščanov. Zagovarja javni interes, 

da se nekaj naredi za kraj. Predsednica vpraša Joža Mlinariča, zakaj so hišo 

sploh sprejeli. Ali je kdo razmislil, kakšni so stroški? Jože Mlinarič odgovori, da 

ne ve, zakaj ga sprašuje zakaj je prevzel nekaj, kar je vredno nekaj 100.000 

EUR. Branko Rupar je za prodajo hiše. Matjaž Planinšek podpre predlog Jožeta 

Mlinariča, da kupec nove hiše podre še staro hišo, saj lastnina ostane naša, 

kasneje pa zemljišče še vedno lahko prodamo.  

Predsednica predlaga, da se pridobi informacija, ali se stara hiša po trenutno 

razpoložljivi dokumentaciji lahko podre, v nasprotnem primeru je potrebno 

pridobiti nov OPPN. 

 

Branko Nerat še vpraša, če se je kaj naredilo s predlogom prestavitve pločnika 

nasproti Prešernove hiše. Na občino se še ni podal predlog za prestavitev 

pločnika.  

  

SKLEP: Na občini in UE se ponovno preveri, ali se Prešernovo hišo lahko 

podre. 

V kolikor se Janez Grilc zanima za nakup tudi stare hiše, ali ureditve 

zemljišča, naj na KS poda pisno prošnjo.  

 

  

 

e) DRUGO 



Miha Gluščič postavi vprašanje o parkiranju ob nogometnih tekmah. 

Predsednica pove, da je to izpostavila na seji sosveta, saj sedaj z nogometnim 

igriščem upravlja Občina Radovljica. Župan je obljubil, da bodo pregledali, kje 

se lahko parkira in da bodo nekaj uredili. Matjaž Planinšek pove, da gre 

dejansko za problematiko ob tekmah. NK Lesce bi lahko z reditelji poskrbeli, da 

se ne bi parkiralo na parkirišču, namenjenemu restavraciji.  

 

Matej Burgar pove, da se bo od Družbenem centru v naslednjih dneh odvila 

prireditev Elana, kjer bo za organizacijo poskrbelo PGD Hlebce. Prireditveni 

prostor bo ograjen, parkirišče pri igrišču in restavraciji bo prosto.  

 

Brane Nerat vpraša glede predstavitve podvoza železnice. Odgovor poda 

Matjaž Planinšek, tudi kot član Odbora za prostor OR. Odbor je dal uradno 

pobudo Občini, da organizira javno predstavitev, kje bo potekal podvoz. Občina 

je pooblastila župana in načelnika za prostor za dogovor z DRCI-jem. DRCI je 

precej neaktiven, saj je v procesu reorganizacije in od njih ni nobenega odziva. 

Po besedah župana je Občina Radovljica dobila neuradno informacijo. ki pa je 

ne želi predstaviti in želi, da zadnjo veljavno informacijo predstavi DRCI. 

Predsednik odbora za prostor je po pozivu Matjaža Planinška Občini 

predlagala, da se predstavitev naredi v Lescah. Takoj, ko bo s strani DRCI-ja 

potrjen datum, bo organizirana javna predstavitev.  

 

Matjaž Planinšek pove, da je občinski svetnik Domen Torkar izrazil 

nezadovoljstvo glede (ne)sodelovanja s svetom KS. Želi si, da bi bil večkrat 

povabljen, da bi skupaj lahko kaj naredili.  

 

Matjaž Planinšek je na seji občinskega sveta dal pobudo občinski upravi, da 

naslednje krožno križišče posveti zgodovini Lesc. Predsednica pozove 

navzoče, da do naslednje seje vsak razmisli, kaj bi bilo primerno. Kot je že bilo 

povedano na prejšnji seji, je župan pozval svet, da da pobudo.  

 

Matjaž Planinšek pove, da je bil organiziran posvet o helikopterski bazi, na 

katerega ni bil vabljen nihče iz Aerokluba. Po njegovem mnenju je bil posvet 

namenjen je bil temu, da OR ponudi lokacijo, ki je tudi že predvidena v 

strateškem načrtu razvoja Letališča Lesce za helikoptersko bazo za medicinsko 

pomoč. Tako bazo bomo v Sloveniji slej ali prej morala postaviti. Vse gre v to 

smer, da so Lesce prava lokacija. V strategiji mogoče ni zarisana na pravi 

lokaciji, a to še ne pomeni, da se bo to jutri zgodilo. Občina bo v strategiji, v 

prostorskih aktih pripravila prostor, ko pa se bo država odločala, kje bo bazo 

postavila, pa bo Občina rekla, mi imamo že vse, vi samo uredite gradbeno 

dovoljenje in zgradite. Morda pa je to tudi strategija, da se država ob tem odloči 

tudi, da OR dobi novo regijsko bolnišnico.  

 

Špela Globočnik 
        Predsednica Sveta KS Lesce 


